
 
 
 

Wijkraad Echt-Zuid – NIEUWSBRIEF – Wijkraad Echt-Zuid 
 
Beste buurtbewoners,         april 2022 
 
In deze nieuwsbrief treft u het verslag aan van de jaarvergadering die plaatsvond op 28 Maart jl. 
Een terugblik op de afgelopen twee (corona)jaren. Maar ook een vooruitblik op de activiteiten die 
voor 2022 op het programma staan. Verder in deze nieuwsbrief: een oproep om de contributie 2022 
via de bank over te maken, uiteraard voor zover dat nog niet is gebeurd. En tenslotte een verzoek 
om uw e-mail adres door te geven zodat wij in de toekomst meer digitaal kunnen communiceren 
met onze leden. Goed voor het milieu en ook goed voor het drukken van de kosten! 
  
Bestuur Wijkraad Echt-Zuid 
 

Verslag jaarvergadering 28 Maart 2022 
 
1. Opening. 

Onze voorzitter Geert Janssen heet alle 
aanwezigen en met name de nieuwe 
wijkbewoners van harte welkom bij deze 
jaarvergadering. We zijn blij om weer samen 
te kunnen zijn nu de coronamaatregelen zijn 
opgeheven. Een speciaal welkom aan oud 
wijkgenoot Ben Heijman die in het tweede 
gedeelte van deze avond filmbeelden uit het 
verleden zal laten zien. Het is een bijzondere 
jaarvergadering aangezien de Wijkraad 
formeel 40 jaar bestaat (sinds 6-11-2021). We 
zullen later toasten op deze mijlpaal: meer dan 
40 jaar ‘oog voor elkaar”. 

 
Afgelopen jaar zijn Mevr. Hees (Drukkerstraat) 
mevr. van Kerkom (Imkerstraat) en mevr. van 
Vugt (Imkerstraat) ons ontvallen. We 
gedenken hen met een moment van stilte. 
 
Na de berichten van afmelding wordt de 
agenda vervolgd. 
 
2. Het jaarverslag 2020: 
De vergadering heeft geen aanvullingen bij het 
verslag en het wordt vastgesteld met dank aan 
Marion. Evenals voorgaande jaren zal het 
verslag van de huidige vergadering worden 
bezorgd aan de aanwezigen (incl. 
afmeldingen) en op de website worden 
geplaatst.  
 

2. Terugblik naar activiteiten van de 
            afgelopen twee jaar. 
Ondanks beperkingen vanwege de corona-
pandemie heeft het bestuur getracht de 
onderlinge verbondenheid te behouden: 

 De bewoners zijn een aantal keren verblijd 
met kaartjes en kerstattenties in 2020 en in 
2021. 

 Er zijn 7 nieuwsbrieven rondgestuurd in de 
afgelopen twee jaar.  

 In maart 2020 is er (naar het idee van Jan 
Sterk) een zwerfafvalgroep opgestart die 
elke eerste zaterdag van de maand op pad 
gaat. De groep bestaat uit een 20-tal 
personen, grotendeels uit onze wijk, deels 
van andere delen van Echt.  Ook enkele 
bewoners van het AZC zijn actieve 
deelnemers. Intussen zijn er 440 volle 
zakken zwerfafval opgehaald. 

 De buurtbieb is sinds eind 2020 
operationeel en inmiddels zijn er 500  
boeken gerouleerd. 

 De groene afvalbakken op de Gildelaan zijn 
voorzien van een 30 km sticker. Er zijn nog 
enkele stickers over dus bewoners van 
andere straten in de wijk kunnen 
desgewenst ook een 30 km sticker op hun 
KLIKO plakken. (een belletje naar Geert 
Janssen en het wordt geregeld) 

 Sint Maarten en Sinterklaas zijn in het 
afgelopen jaar in samenwerking met 
buurtvereniging Gebroek georganiseerd. 



 
Gezien de positieve ervaringen zullen we 
dit in de toekomst voortzetten. In 2020 
kregen de kleintjes een attentie van de Sint 
en afgelopen december legde de 
goedheiligman persoonlijk huisbezoekjes 
af, tot groot plezier van de kinderen en hun 
ouders. 

 De herfstwandeling in oktober 2021 ging 
door en 22 deelnemers hadden een 
gezellige dag in de omgeving van Gulpen. 

 
Dhr. van der Peijl complimenteert het bestuur 
met de wijze waarop zij in tijden van corona 
hebben getracht de samenhang in de wijk te 
behouden. 
Via onze website www.wijkraadechtzuid.nl  
is het gezellig nagenieten van de verslagen 
van activiteiten en daarnaast kan men op de 
hoogte blijven van nieuwe activiteiten. 
  
4.  Inventarisatie ideeën betreffende 
            activiteiten voor het huidige jaar. 

 Paasactiviteit voor de kinderen op zaterdag 
16 april a.s. Voor deze activiteit werken we 
samen met de buurtverenigingen van 
Gebroek en Bovenste Eind. 

 Barbecue voor wijkgenoten. 

 Herfstwandeling, eindejaar wandeling, 
fietstocht. 
 

Inventarisatie ideeën nieuwe activiteiten 
aangedragen door o.a. mevrouw Hannen, de 
heren Sterk en Wintraeken en diverse 
bestuursleden:  
- Excursies: - kasteelruïne Montfort 

   - Watertoren Schimmert 
  - Maharishi Vlodrop 
  - Grensmaas project 

 - Stadswandeling in Sittard, Roermond 
 (Cuypershuis, Oude Kerkhof) 

 - Wijnproeverij met (livar)hapjes 

 - Nieuwe editie “Ziet wat de wijk U biedt” 

 - Garage verkoop 

 -Bezoek aan waterzuivering WML Beegden 
We zullen e.e.a. in de bestuursvergadering 
bespreken en daarnaast is het te allen tijde 
mogelijk om ideeën door te geven aan een van 
de bestuursleden.  
 
 

5. Financieel verslag over 2020 en 
            2021. 
Dhr. Ton van Vugt heeft vele jaren met een 
tomeloze inzet het penningmeesterschap 
vervuld en hiervoor is het bestuur hem zeer 
erkentelijk. Recent heeft Ton te kennen 
gegeven het stokje te willen overdragen, hij 
blijft wel bestuurslid. Chantal Op het Veld is 
onze nieuwe penningmeester en zij heeft de 
(bijna) onmogelijke taak om Ton van Vugt te 
vervangen. Ter vergadering geeft Chantal 
korte toelichting op de financiële verslagen: 
- In 2020 kregen we 3 nieuwe leden. 
- In 2021 mochten we 11 nieuwe gezinnen 
verwelkomen als lid. De gemeente verstrekte 
een extra subsidiebedrag van € 300,- als 
tegemoetkoming in coronatijd. 
De vergadering heeft geen vragen, het 
overzicht is helder en duidelijk. 
 
6. Verslag kascontrolecommissie. 

De kascontrolecommissie bestond dit jaar uit 
de heren John Pustjens en Theo van der Peijl. 
De laatste voert het woord en geeft aan dat 
alle bonnetjes gecontroleerd zijn en dat Ton 
alles keurig op orde had. Een welverdiend 
compliment voor onze (oud)penningmeester 
aan wie décharge wordt verleend. 
De voorzitter bedankt de leden van de 
kascontrolecommissie en vraagt kandidaten 
voor een volgend jaar. Naast Theo van der 
Peijl wordt Geert Goossens benoemd als 
nieuw lid van de kascontrolecommissie onder 
dankzegging voor de 2 jarige bereidheid van 
John Pustjens die aftredend is. 

 
7. Begroting over 2022 en vaststellen 
            van de contributie. 
Chantal krijgt opnieuw het woord voor een 
toelichting op de begroting voor het huidige 
jaar. 
De contributie blijft gehandhaafd op € 10,- 
zoals reeds sinds de invoering van de euro het 
geval is. Deze kan ook per bank worden 
voldaan, hetgeen het bestuur aanbeveelt. 
Graag voor 1 mei op bankrekeningnummer 
NL72ABNA0487492552 t.n.v. Wijkraad Echt 
Zuid, onder vermelding van uw naam én uw 
adres. 

 

http://www.wijkraadechtzuid.nl/


 
8. Veiligheid in de wijk. 

 De 30 km stickers doen hun werk echter de 
wekelijkse (en in de wintermaanden twee 
wekelijkse) reminder is niet voldoende om 
de weggebruikers te attenderen op de 
maximum snelheid van 30 km per uur. 

 Dhr. Horsmans vraagt of de smiley 
snelheidsaanduiding permanent geplaatst 
kan worden op de Gildelaan. Ter 
vergadering ontstaat enige discussie over 
het al dan niet wisselen van deze 
aanduiding. Op sommige plaatsen in de 
gemeente schijnt er permanent een te 
hangen, terwijl de gemeente ons bestuur 
eerder liet weten dat dit niet mogelijk zou 
zijn. Onze voorzitter neemt opnieuw 
contact op met de gemeente over deze 
kwestie. 

 De Gebroekerstraat wordt een fietsstraat 
en aan de zuidkant zal een wandelpad 
worden aangelegd. 

 De onveilige verkeerssituatie Gildelaan/ 
Bovenste Eind is door het bestuur 
aangekaart bij de gemeente, vooralsnog 
zonder resultaat. We blijven dit onder de 
aandacht brengen. 

 Op de groenstrook zijn de bordjes met 
aanduiding ‘speeltuin’ op ons verzoek 
weggehaald. Inmiddels zijn de (gevraagde) 
nieuwe bordjes met ‘speelweide’  geplaatst. 

 Dhr. Ritzen vraagt zich af of de drempel bij 
de Hubo (kruispunt Kortestraat) 
weggehaald kan worden. Het is nogal 
gevaarlijk om tijdig de Peyerstraat te 
kunnen oversteken, mede door deze 
drempel. Ook deze kwestie hebben we 
eerder aangekaart bij de gemeente echter 
de drempel is onderdeel van de 30 km zone 
en zal derhalve niet verwijderd worden, zo 
luidde het antwoord van de gemeente. 

 De beide WhatsApp groepen in onze wijk 
functioneren prima en het bestuur is Harry 
Souverijn zeer erkentelijk voor zijn inzet in 
dezen. 

 Op de website www.wijkraadechtzuid.nl kan 

de informatie over beide WhatsApp- 
groepen nog eens worden nagelezen en is 
ook te lezen hoe de aanmelding verloopt. 

 
9. Wisselingen binnen bestuur en 
webmaster. 
Na 31 jaar heeft Geert Goossens afscheid 
genomen van ons bestuur. Onze voorzitter 
bedankt Geert hartelijk voor die vele jaren 
inzet en zet zijn dankwoord kracht bij middels 
het overhandigen van een fles wijn. Geert 
heeft toegezegd actief te blijven als creatief 
brein en van dit aanbod zullen we zeker 
gebruik maken. 
  
Nico Möderscheim was jarenlang onze 
webmaster en heeft gedurende die tijd zorg 
gedragen voor onze website die steevast up-
to-date werd gehouden. Ook Nico ontvangt 
een fles wijn en we danken hem hartelijk voor 
de jarenlange inzet. 
Intussen is er een nieuwe website gebouwd 
door Paul Veelen. De reden hiervoor ligt in de 
(verouderde) programmatuur die niet op zijn 
Apple computer gebruikt kon worden. We 
wensen Paul veel succes met het 
webmasterschap. 
 
Helaas loopt het nog niet storm met nieuwe 
bestuursleden. We hopen op de volgende 
jaarvergadering een of meer nieuwe 
bestuursleden te mogen voorstellen.  
 
10. Rondvraag en sluiting 
Dhr. Horsmans brengt nogmaals het verzoek 
tot elektronisch snelheid meten in de 
Gildelaan ter sprake en onze voorzitter zegt 
toe dit bij de gemeente onder de aandacht te 
brengen. 
  
Voorzitter Geert Janssen sluit de 
jaarvergadering met dank aan eenieder voor 
de positieve inbreng. 

 

Na het officiële gedeelte volgt een presentatie aan de hand van filmbeelden 
van activiteiten uit het verleden, met dank aan de heren Heijman en Goossens. 
De aanwezigen genieten van beelden van spelende jeugd en hun nog heerlijk 
jonge ouders. 

http://www.wijkraadechtzuid.nl/


 
 

Noteer alvast in uw agenda 
 
In de onlangs gehouden bestuursvergadering heeft het bestuur het jaarprogramma vastgesteld. 
Noteer alvast in uw agenda:  

 Paaszaterdag 16 April 2022 bezocht de Paashaas onze buurt en hebben de kleintjes 

kunnen zoeken naar kleurige paaseitjes.  

 Zaterdag 9 Juli 2022: terug van weggeweest: de buurtbarbecue Hopelijk kunnen we 

elkaar weer eens in een ontspannen sfeer en met mooi zonnig weer ontmoeten op het 
grasveld op de Gildelaan 

 Zaterdag 17 September 2022: Excursie naar de Maharishi beweging in Vlodrop  

 Zaterdag 15 Oktober 2022: de traditionele herfstwandeling voor de diehard wandelaars. 

 Donderdag 10 November 2022: Sint Maarten optocht. voor de kleintjes. 

 Zaterdag 26 November 2022 bezoekt de Sint weer onze buurt. 

 Woensdag 28 December 2022: de oudejaar-/familiewandeling voor groot en klein. 
 

 
 

Contributie inning 
 
Inmiddels hebben al 70 van de 120 leden hun contributie voor 2022 betaald. Hartelijk dank daarvoor.  
 
Heeft u uw contributie nog niet betaald?  
Deze kan bij voorkeur  per bank worden voldaan, Graag voor 1 mei op bankrekeningnummer 
NL72ABNA0487492552 t.n.v. Wijkraad Echt Zuid, onder vermelding van uw naam én uw adres. 
 
De contributie blijft gehandhaafd op € 10,00 zoals reeds sinds de invoering van de euro het geval is. 

 
 
 
 

Graag uw e-mail adres doorgeven 
 
Het bestuur wil graag in de toekomst meer gebruik gaan maken van e-mail als communicatiemiddel. 
Sneller, kostenbesparend en goed voor het milieu! Maar daar hebben we uw hulp bij nodig. Wij 
missen in onze ledenadministratie  van ca 35 leden het juiste of überhaupt een e-mail adres. Help 
ons met het up to date maken van ons e-mail bestand. Dat kan eenvoudig door even een mailtje te 
sturen naar wijkraadechtzuid@gmail.com  met uw naam én uw adres. Alvast hartelijk dank voor 
uw medewerking. 
 
 
 
 

Zeker in deze onzekere tijd is het van belang om naar elkaar om te zien. Wij willen als bestuur daar 
graag invulling aan geven maar kunnen dat niet goed doen zonder uw steun. Zijn er zaken waarvan 
u vindt dat wij daarvan op de hoogte moeten zijn, laat het ons weten. 
Alvast hartelijk dank daarvoor.   

 

mailto:wijkraadechtzuid@gmail.com

